
Protokół 4/19 

ze wspólnego posiedzenia 

wszystkich stałych Komisji Rady Miejskiej w Paczkowie 

z dnia 21 marca 2019 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rady wg załączonych list obecności. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Z-ca Burmistrza – Sebastian Kornaś. 

2. Dariusz Wąsiak – Skarbnik Gminy. 

3. Iwona Cymara – Sekretarz Gminy. 

4. Ewa Pawlinów – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej. 

5. Katarzyna Rolka – Naczelnik Wydziału Oświaty Urzędu Miejskiego w Paczkowie. 

6. Anna Szkwara – Pracownik Urzędu Miejskiego w Paczkowie. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1000, a zakończyło się o godzinie 1205. Wszystkich obecnych 

powitał Przewodniczący Rady Miejskiej w Paczkowie Wiesław Barabasz, który został wybrany 

na przewodniczącego posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał porządek posiedzenia:  

1.  Omówienie projektów uchwał. 

3. Sprawy bieżące. 

Na posiedzeniu jednogłośnie przyjęto Protokół nr 2/19 i nr 3/19 z 14 lutego 2019 r.  

Do pkt 1. 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o omówienie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2019 r. 

Skarbnik poinformował, że w § 1 projektu uchwały dokonuje się zmiany dochodów budżetu 

Gminy Paczków o kwotę 10 769,00zł; w ten sposób, że: dochody bieżące zmniejsza się o 10 

769,00 zł, - zgodnie z załącznikiem Nr 1. 

W Dz. 758, Rozdz. 75801 § 2920 subwencje ogólne z budżetu państwa następuje zmniejszenie 

21 613,00 zł. W Dz. 801, Rozdz. 80104 przedszkola § 0960 wpływy z otrzymanych spadków, 

zapisów i darowizn w postaci pieniężnej następuje zwiększenie 3 500,00 zł. Przedszkole 

otrzymało od rady rodziców środki. W Rozdz. 80110 gimnazja § 2057 dotacje celowe w ramach 

programów finansowanych z udziałem środków europejskich oraz środków, o których mowa w 

art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy, lub płatności w ramach budżetu środków europejskich, 

realizowanych przez jednostki samorządu terytorialnego następuje zwiększenie 4 000,00 zł. są to 

dodatkowe środki, które otrzymano w ramach projektu „Gimnazjum Marzeń”. W Dz. 853, 

Rozdz. 85395 pozostała działalność § 2059 dotacje celowe w ramach programów finansowanych 



z udziałem środków europejskich oraz środków, o których mowa w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b 

ustawy, lub płatności w ramach budżetu środków europejskich, realizowanych przez jednostki 

samorządu terytorialnego następuje zwiększenie 3 344,00 zł. Dochody bieżące po zmianach 

wynoszą 45 803 125,81 zł. W § 2 projektu uchwały dokonuje się zmiany wydatków budżetu 

Gminy Paczków o kwotę 10 769,00 zł; w ten sposób, że: wydatki bieżące zwiększa się o 

12.480,00 zł, wydatki majątkowe zmniejsza się o 23.249,00 zł. - zgodnie z załącznikiem Nr 2. W 

Dz. 600, Rozdz. 60016 drogi publiczne gminne § 4210 zakup materiałów i wyposażenia 

zmniejszenie 220,00 zł. W Rozdz. 60017 drogi wewnętrzne § 4210 zmniejszenie 2 400,00 zł. § 

4300 zakup usług pozostałych zmniejszenie 2 400,00 zł. W Dz. 750, Rozdz. 75075 § 4300 zakup 

usług pozostałych zmniejszenie 6 000,00 zł. W Dz. 801, Rozdz. 80101 szkoły podstawowe § 

4017 wynagrodzenia osobowe pracowników zwiększenie 348,00 zł. § 4117 składki na 

ubezpieczenia społeczne zmniejszenie 162,00 zł. § 4127 składki na Fundusz Pracy oraz 

Solidarnościowy Fundusz Wsparcia Osób Niepełnosprawnych zmniejszenie 186,00 zł.  Te 

wszystkie zmiany dotyczą projektu „Szkoły Marzeń w Gminie Paczków”. § 6050 Wydatki 

inwestycyjne jednostek budżetowych zmniejszenie 37 969,00 zł. zmniejszenie dotyczy zadania  

„Modernizacja boisk sportowych” na chwilę obecną jesteśmy na etapie składania wniosku, 

dlatego możemy zmniejszyć plan, żeby środki przeznaczyć na inny cel. W Rozdz. 80104 

Przedszkola § 4270 zakup usług remontowych zwiększenie 3 500,00 zł. środki od rady rodziców 

Przedszkola Nr 3 w Paczkowie. W Rozdz. 80110 gimnazja § 4017 wynagrodzenia osobowe 

pracowników zwiększenie 3 867,00 zł. § 4117 składki na ubezpieczenia społeczne zwiększenie 

745,00 zł. § 4127 składki na Fundusz Pracy oraz Solidarnościowy Fundusz Wsparcia Osób 

Niepełnosprawnych zmniejszenie 612,00 zł. Zmiany dotyczą projektu „Gimnazjum Marzeń”. W 

Dz. 852, Rozdz. 85295 pozostała działalność § 4300 zakup usług pozostałych zwiększenie 

6.000,00 zł. są to środki przeznaczone na zorganizowanie śniadania wielkanocnego i kolacji 

wigilijnej dla osób samotnych, które mieszkają na terenie Gminy i należą do PZERiI. W § 6050 

wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych zwiększenie 220,00 zł. W Dz. 900, Rozdz. 90001 

gospodarka ściekowa i ochrona wód § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 

zwiększenie 19 700,00 zł. uporządkowanie gospodarki ściekowej na terenie aglomeracji 

Paczków, są to środki na nadzór. W Rozdz. 90013 Schroniska dla zwierząt § 2320 dotacje 

celowe przekazane gminie na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień (umów) 

między jednostkami samorządu terytorialnego zwiększenie 4 948,00 zł. § 4300 zakup usług 

pozostałych zmniejszenie 4 948,00 zł. Poinformował, że sprawdzi gdyż wydaje mu się, że 

dotacja powinna być przekazana dla Gminy a nie dla Powiatu. Rozdz. 90095 pozostała 

działalność § 4210 zakup materiałów i wyposażenia zwiększenie 10 000,00 zł. fundusz sołecki 



Trzeboszowice § 6060 wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych zmniejszenie 10 

000,00 zł. W Dz. 921, Rozdz. 92195 pozostała działalność § 6050 wydatki inwestycyjne 

jednostek budżetowych zwiększenie 4 800,00 zł. Wydatki po zmianach wynoszą 63 820 113,81 

zł. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie na jakim etapie jest wniosek o dofinansowanie 

modernizacji boisk szkolnych? 

Z-ca Burmistrza S. Kornaś odpowiedział, że wniosek jest wykonywany. Do końca miesiąca 

będzie złożony. 

Skarbnik dodał, że to jest już kolejny wniosek o dofinansowanie, który będzie składany. Dodał, 

że te propozycje, które są w uchwale opierają się na jednym bardzo ważnym założeniu, żeby nie 

zwiększać zadłużenia Gminy Paczków. Dlatego przesuwa się środki w miarę potrzeb z 

paragrafów, gdzie jeszcze nie ma zaciągniętych zobowiązań.  

M. Stano zadała pytanie odnośnie modernizacji boisk szkolnych. W zeszłym roku zaplanowano 

modernizację 3 boisk, a na ten rok jest zaplanowane jedno boisko? 

Z-ca Burmistrza odpowiedział, że w ubiegłym roku był złożony wniosek na 3 boiska. Były 

zabezpieczone środki jako wkład własny, ale okazało się, że Gmina nie otrzymała 

dofinansowania. Teraz ukazał się nowy nabór. Składamy wniosek na 3 boiska, ale nie wiemy, 

czy na wszystkie boiska otrzymamy dofinansowanie. 

M. Stano zadała pytanie jak jest ustalana kolejność tych boisk? 

Z-ca Burmistrza odpowiedział, że w ubiegłym roku było to uzgadniane z radnymi. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki 

pisarskiej w Uchwale nr IV/33/2019 w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2019 rok. 

Skarbnik poinformował, że w uchwale Rady Miejskiej w Paczkowie nr IV/33/2019 z dnia 21 

lutego 2019 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2019 r., wystąpił błąd w § 2 pkt 2 

uchwały zamiast: „2) wydatki majątkowe zmniejsza się o 44 000,00 zł,”, powinno być: „2) 

wydatki majątkowe zwiększa się o 44 000,00 zł,”, 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag poprosił o omówienie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Paczków na 2019 r. 

Skarbnik poinformował, że również zmiana § 20 uchwały budżetowej związana jest z tym, że 

budżet został uchwalony w styczniu, dlatego uchwała powinna wejść w życie z mocą od 1 

stycznia 2019 r. 



Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag poprosił o omówienie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Skarbnik poinformował, że zmiana dotyczy zadania Gimnazjum Marzeń w Gminie Paczków 

oraz Szkoły Marzeń w Gminie Paczków, zgodnie ze zmianami dokonanymi w projekcie uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2019 r. W wierszu 1114 w limicie na 2019 r. 

zwiększa się plan o 21.422 zł. 

M. Stano zadała pytanie kiedy będzie rozstrzygnięty konkurs na „Przedszkole Marzeń”? 

Naczelnik  Wydziału Oświaty odpowiedziała, że to ogłasza Urząd Wojewódzki i nie ma 

podanego terminu do kiedy. Jak tylko uzyska informacje o wynikach, to zaraz je przekaże 

radnym. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Skarbnik poinformował, że zakończyły się wybory sołtysów i w związku z tym, że w niektórych 

miejscowościach zmienili się sołtysi, należało poprawić dotychczasową uchwałę. Wpisano 

inkasenta w miejscowości Gościce, gdzie wskazano Mateusza Gołuszko nowo wybranego 

sołtysa. Ponadto, wysokość inkasa nie zmienia się, terminy rozliczeń również nie. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku dla osób bezdomnych 

z usługami opiekuńczymi. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Paczkowie E. Pawlinów poinformowała, że 

dotychczasowa uchwała nie zawierała schroniska dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi, to wprowadziła ustawa. Pojawiła się taka osoba w Gminie i dlatego trzeba 

poprawić uchwałę. Podniesiono progi procentowe odpłatności. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, gdzie są takie schroniska? 

Dyrektor OPS odpowiedziała, że Gmina Paczków ma podpisaną umowę ze Schroniskiem w 

Jasiennicy, natomiast jeżeli chodzi o Schronisko z usługami opiekuńczymi to w Bielicach. 

Różnica w odpłatności jest taka, że schronisko zwykłe kosztuje 14 zł. dziennie od osoby, a 15 zł. 

kosztuje posiłek, ale jest on płacony z pieniędzy zleconych. Schronisko z usługami 

opiekuńczymi kosztuje 50 zł. dziennie za osobę, a jedzenie 10 zł. Jeżeli osoba bezdomna posiada 

dochody to ponosi procentową odpłatność od tej stawki. Na terenie Gminy Paczków jest 14 osób 



bezdomnych. Jest to bardzo dużo osób, jak na taką małą Gminę. Jedna z tych osób będzie 

przeniesiona do schroniska z usługami opiekuńczymi. 

M. Maluch zadała pytanie, dlaczego ta osoba będzie przeniesiona? 

Dyrektor OPS odpowiedziała, że ze względu na stan zdrowia. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Paczków oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku. 

Naczelnik Wydziału Oświaty poinformowała, że Rada ustalała sieć szkół przy wprowadzaniu 

reformy oświaty. Uchwała obowiązuje do sierpnia 2019 r. Od 1 września 2019 r. należy ustalić 

sieć, jaka będzie funkcjonowała w Gminie. Projekt uchwały był konsultowany z Kuratorium 

Oświaty, uzyskała też pozytywną opinię Związku. W Gminie funkcjonują 4 szkoły podstawowe 

o pełnej strukturze, z klasami I – VIII. Są spełnione kwestie związane z odległościami dowozu 

uczniów do szkół. Jest zapewniony dowóz bezpłatny z zapewnieniem opieki. We wszystkich 

szkołach jest zapewniona jednozmianowość, oraz funkcjonują świetlice szkolne. Opinia 

Kuratorium jest pozytywna. Do szkół przypisane są te same ulice, które były dotychczas. 

M. Stano zadała pytanie w imieniu Dyrekcji Szkoły w Kamienicy, czy jest w przyszłości 

możliwa zmiana obwodu szkół tak, żeby przyłączyć do Szkoły w Kamienicy Gościce, lub ul. 

Robotniczą, to mogłoby w przyszłości uratować szkołę? 

Naczelnik Wydziału Oświaty odpowiedziała, że taką zmianę można omówić, bo to Rada ustala 

sieć szkół z obwodami. Na pewno trzeba byłoby najpierw przeprowadzić rozmowy z rodzicami, 

którzy są przyzwyczajeni do tego, że ich dzieci uczęszczają do Szkoły Podstawowej Nr 3 w 

Paczkowie. Rozumie sytuację Pani Dyrektor i z punktu widzenia ekonomicznego, było by to 

uzasadnione, ale nic na siłę, najpierw trzeba rozmawiać z rodzicami. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli prowadzonych przez Gminę Paczków, 

pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. 

Naczelnik Wydziału Oświaty poinformowała, że Ustawa z dnia 22 listopada 2018 r. o zmianie 

ustawy – Prawo oświatowe, ustawy o systemie oświaty  oraz niektórych innych ustaw, 

wprowadziła od 1 września 2019 r. zmiany w art. 42 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta 

Nauczyciela, dodając w ust. 7 pkt c). Przyznano w nim organowi prowadzącemu przedszkole 

kompetencję do określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze z zastrzeżeniem, że 



określony przez ten organ wymiar nie może przekroczyć 25 godzin tygodniowo. Obecnie w 

grupach mieszanych nauczyciele mają 22/22. Po wprowadzeniu tej uchwały nauczyciel będzie 

miał 25/25, czyli zwiększamy o 3 godziny jego pensum. Nauczyciel, któremu podniesie się 

pensum będzie miał pełny etat, tylko będzie np. wydłużony czas pracy o 3 godziny. Przedszkole 

będzie albo szybciej otwierane, albo dłużej będzie pracowało, będzie to określane na podstawie 

potrzeb rodziców, i będzie to skonsultowane z Dyrektorami. 

M. Stano zauważyła, że prawo oświatowe daje możliwość zwiększenia pensum do 25 godzin, ale 

nie zmusza do tego. Decyduje tutaj Rada. Nie musi to być od razu 25 godzin. Było to 

zróżnicowane tym, że charakter pracy z dziećmi 6- letnimi jest inny. On jest zbliżony do pracy w 

klasach I – III, gdzie nauczyciel w szkole pracuje 18 godzin. Nauczyciel w klasie „0” ma 22 

godziny, to i tak więcej niż w szkole. Jej zdaniem praca w grupie „0” jest bardzo zbliżona do 

pracy w klasach I – III szkoły podstawowej, również pisze się diagnozy, pracy pisemnej jest 

bardzo dużo. Nauczyciele w przedszkolu wkładają bardzo dużo pracy w realizację programu, to 

też jest nauka, nie tylko zabawa. Dlatego ona osobiście nie zmieniałaby pensum. 

Naczelnik Wydziału Oświaty zauważyła, że dla rodziców i dzieci nic się nie zmieni. Nauczyciel 

podstawę programową z dziećmi 6 – letnimi będzie musiał wykonać.  

M. Stano dodała, że dziecko jest 8 godzin w przedszkolu, tutaj bardziej chodzi o nauczyciela. 

Zadała pytanie jakie będą z tego tytułu oszczędności dla Gminy? 

Naczelnik Wydziału Oświaty odpowiedziała, że im wyższe pensum tym stawka godzinowa 

niższa. 

M. Stano zadała pytanie, jak na tą zmianę zapatrują się Dyrektorzy przedszkoli? 

Naczelnik Wydziału Oświaty odpowiedziała, że indywidualnie rozmawia z każdą placówką, w 

jednym przedszkolu w mieście nie będzie zmian. W pozostałych dwóch będą i w przedszkolach 

wiejskich również. My teoretycznie wydłużymy nauczycielowi czas pracy. Nauczyciel może być 

niezadowolony z tego powodu, że dokładamy mu 3 godziny więcej pracy. 

M. Stano odczytała pytanie ze Szkoły w Kamienicy, czy jeżeli nastąpi ta zmiana, to czy 

przedszkole mogłoby być otwarte od godziny 630 do 1530? 

Naczelnik Wydziału Oświaty odpowiedziała, że rozmawiała z Dyrektorami i ustalała taki sposób 

załatwienia sprawy. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie powołania 

Młodzieżowego Forum Samorządowego w Paczkowie i nadania mu statutu. 

Naczelnik Wydziału Oświaty poinformowała, że w 2016 reaktywowano Młodzieżowe Forum 

Samorządowe, w związku z tym, że reforma spowodowała likwidację Gimnazjum trzeba 



zmienić Statut Forum. Zmiana następuje w § 9. Radnym może być osoba, zamieszkała na terenie 

Gminy Paczków, która na dzień wyboru do Rady jest uczniem szkoły podstawowej, 

ponadpodstawowej, ponadgimnazjalnej, wyższej  do ukończenia 25 roku życia. To było 

konsultowane z młodzieżą. W § 10 określone są szkoły, które zgłaszają kandydatów. Oczywiście 

jeżeli ktoś nie jest członkiem, to również może działać w Młodzieżowym Forum. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Paczków w 2019 roku. 

A. Szkwara poinformowała, że zgodnie z zapisem ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie 

zwierząt opieka nad bezdomnymi zwierzętami stanowi zadanie własne gminy. Art. 11a tej 

ustawy zobowiązuje gminy do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt” do dnia 31 marca każdego 

roku. Program nie jest zmieniony jedynie zmienia się gabinet weterynaryjny. 

P. Tetłak zadał pytanie, kto dotychczas pełnił opiekę? 

A. Szkwara odpowiedziała, że gabinet weterynaryjny z Nysy. Ogłaszane jest zapytanie ofertowe 

na świadczenie usług i wybierana jest najkorzystniejsza oferta.  

M. Maluch zadała pytanie, ilu oferentów zgłosiło się? 

A. Szkwara odpowiedziała, że dwóch oferentów. 

M. Maluch zadała pytanie, czy gabinety dostają wcześniej informację, że będzie przetarg? 

A. Szkwara odpowiedziała, że jeżeli jest taka okazja, to informujemy, żeby śledzili naszą stronę, 

że pojawi się zapytanie. 

M. Maluch zadała pytanie, czy zmieniła się kwota? 

A. Szkawa odpowiedziała, że jeżeli chodzi o świadczenie usług opieki jest zbliżona. 

Przewodniczący posiedzenia zauważył, że w § 7 jest napisane: „Na realizację zadań objętych 

programem przewidziano środki zabezpieczone w budżecie Gminy Paczków na 2017 rok w 

wysokości 44 150,00 zł,  

A. Szkwara poprosiła o zmianę powinno być 2019 r. 

M. Maluch zadała pytanie, czy pozostałe kwoty też się zmieniły? 

A. Szkawara odpowiedziała, że nie, prowadzenie schroniska jest na tym samym poziomie. W 

budżecie zostały zabezpieczone środki na udzielenie dotacji dla Gminy Nysa, więc ta kwota jest 

o 5 tyś większa. I z tym wiąże się kolejna uchwała. 

P. Tetłak zadał pytanie, czy w parkach pojawią się torebki na psie odchody? 

A. Szkwara odpowiedziała, że torebki są zakupione i raz w tygodniu są uzupełniane. 

M. Stano zauważyła, że jest za mało koszy na odchody zwierząt. 



A. Szkwara zauważyła, że nie ma specjalnych koszy. 

M. Stano dodała, że są duże obszary, na których brakuje koszy. 

A. Szkwara poprosiła, aby takie sytuacje zgłosić do Wydziału i to zostanie sprawdzone. 

M. Maluch przypomniała, że w ubiegłym roku były środki na dokarmianie. 

A. Szkwara odpowiedziała, że takiego zapisu nie było w uchwale, to prowadziły stowarzyszenia. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nysa 

na dofinansowanie realizacji zadania polegającego na utworzeniu ambulatorium dla zwierząt na 

terenie Schroniska dla bezdomnych zwierząt w Konradowej. 

A. Szkwara poinformowała, że schronisko jest międzygminne, prowadzi je kilka Gmin. Starają 

się, aby coś w schronisku poprawić, ulepszyć. W zeszłym roku była udzielona dotacja na 

rozbudowę boksów dla zwierzaków. W tym roku jest propozycja utworzenia ambulatorium dla 

zwierząt, gdzie będzie można udzielać podstawowych zabiegów zwierzakom. Będzie 

wyremontowane pomieszczenie, gdzie będzie wstawiony stół zabiegowy, szafki medyczne, 

lampy. Koszt szacunkowy wynosi 60 tys. i został podzielony na Gminy. 

Skarbnik wytłumaczył, że w załączniku nr 2 projektu zmiany budżetu gminy na 2019 r. w § 2320 

jest dotacja dla powiatu, a powinna być dla Gminy i właściwy paragraf to 2310. Poprosił, aby 

poprawić zapis w projekcie uchwały. I tak samo poprawić należy zapis w załączniku nr 5 

projektu uchwały. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżaw nieruchomości gruntowych. 

Na tym Przewodniczący posiedzenia zamknął dyskusję na temat projektów uchwał. Na tym pkt 1 

posiedzenia został zrealizowany. 

Do pkt 2. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał skargę na działalność Prezesa Zakładu Usług 

Komunalnych i Mieszkaniowych w Paczkowie z dnia 4 marca 2019 r. 

Komisje jednogłośnie skierowały skargę do zbadania przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał pismo Stowarzyszenia Polska Sieć Odnowy i Rozwoju 

Wsi. 

Komisje pismo przyjęły do wiadomości. 

P. Tetłak zadał pytanie, czy coś wiadomo na temat najpiękniejszej wsi i wytypowania Starego 

Paczkowa? 



W. Kurowska odpowiedziała, że było wytypowanych 100 najpiękniejszych wsi, w tym Stary 

Paczków, ale nie idą za tym żadne pieniądze. Miejscowość oprócz walorów, które posiada, 

powinna mieć jeszcze bazę noclegową.  

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że wpłynęło kilka pism od mieszkanki Paczkowa na 

posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

W. Kurowska przypomniała, że pod koniec kadencji złożyli wniosek, o przeprowadzenie 

kontroli w placówkach oświatowych prowadzonych przez Stowarzyszenia, czy coś wiadomo na 

ten temat? 

Naczelnik Wydziału Oświaty odpowiedziała, że termin przeprowadzenia kontroli jest do końca 

marca br. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał pismo mieszkańca Gościc odnośnie likwidacji świetlicy 

wiejskiej w Gościcach. 

Z-ca Burmistrza poinformował, że takie pismo zostało również skierowane do Wydziału 

Gospodarki Komunalnej. Mieszkaniec został poinformowany, że od 2006 r. ten obiekt 

przechodził przeglądy i zawsze były zastrzeżenia. W 2015 r. został wykonany przegląd i okazało 

się, że wentylacja, której nie ma musi być natychmiastowo wykonana i jeżeli nie zostanie 

wykonana, świetlica ma być wyłączona z użytkowania. Ze świetlicy korzystały dzieci i nie 

mogliśmy sobie pozwolić na to, żeby coś się stało. Ponadto rozbudowuje się remizę strażacką, 

gdzie będzie sala, którą będzie można wykorzystać również na salę spotkań. 

B. Wiśniowski zadał pytanie, co dalej będzie z tym budynkiem? 

Z-ca Burmistrza odpowiedział, że prawdopodobnie będzie sprzedany. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym Przewodniczący posiedzenia zamknął 

posiedzenie Komisji w dniu 21 marca 2019 r.  

Protokół sporządziła:          Przewodniczący posiedzenia: 

Alicja Góral Sowa       Wiesław Barabasz 

            



 
 


